
     Hovedstyrets årsberetning 2023 
 
1. Hovedstyret 

 

1.1.0 Organisasjon 

 

1.1.1 Styret 

 Leder Magnar Linnerud 2023  

 Nestleder Monica Eikrehagen 2022 - 2023 

 Sekretær Torfinn Austad 2023 - 2024 

 Kasserer Hendrik Jan ten Bolscher 2022 - 2023 

 Styremedlem Espen Gutubakken Haug 2022 - 2023 

 Styremedlem Kjersti Sønsteby  2022 - 2023 

 Styremedlem Nils Opsahl 2023 - 2024 

 Varamedlem Ole Håvard Skogli 2022 - 2023 

 Varamedlem Katrine Smestad Svartbekk 2023 - 2024 

 Ungdomsrepr. Magnus Sand 2023 - 2024 

  

1.1.2 Utvalg og komitéer 

 

 Kontrollkomitéen: Syver Aasberg            2023 - 2024 

  Hege Kristin Sand           2022 - 2023 

 

 Valgkomitéen Ellen Kyrdalen            2023 - 2024 

  Erland Grønstad           2022 - 2023 

  Christine Feiring           2023 - 2024 

   

1.1.3 Møter og tilstelninger 

  

 Det har i 2023 vært avholdt 5 hovedstyremøter. 

 

1.1.4 Saker 

 

 Det har i alt vært behandlet 68 saker på hovedstyremøtene. 

Stort sett har det vært faste saker på programmet. Hovedstyret har tett 

oppfølging av regnskap, budsjett, Biriavisa, status i undergruppene, status 

anlegg og vedlikehold samt status idrettshall på hvert møte. Reguleringsplan 

med rekkefølgekrav for uteområdet i Biri Idrettspark. Nytt lagerbygg/garasje 

med kiosk og speakerbu tilpasset ny tribune.. Åpen hall og virkemidler for 

utenforskap 

 

1.1.5 Medlemmer 

 

Vi har hatt en nedgang på 33 medlemmer i 2023. 

 

Antall medlemmer 31.12.2021   774 

Antall medlemmer 31.12.2021   818 

Antall medlemmer 31.12.2022   795 

  

 Medlemmer etter alder, i følge våre rapporteringer til Norges Idrettsforbund: 

 Tallene i parentes viser tallene pr. 31.12.2023. 

 

 Kvinner   0 -  5 år:    17  (-9)    Menn   0-   5 år:      17  (-7) 

Kvinner   6- 12 år:  116  (+3)    Menn   6- 12 år:    111  (+14)  

Kvinner 13- 19 år:    45  (-3)    Menn 13- 19 år:      60  (-13)  



Kvinner 20- 25 år:    22  (0)    Menn 20- 25 år:      22  (-2)  

Kvinner o/   25 år:  164  (+1)    Menn o/   25 år:     211 (-17)                               

Sum   kvinner         364  (-8)     Sum menn              421 (-25)   Totalt  795 (-33) 

 

1.1.6 Kurs/ utdanning 

 

Morten Strandengen har gjennomført FLK 4 i Fotballforbundets regi. 

 

1.1.7 Representasjon 

  

 Øystein Syversen har representert Biri IL i Idrettsrådet som leder av rådet. 

 Monica Eikrehagen har representert Biri IL som medlem i det samme rådet. 

Magnar Linnerud er kasserer i Madshus Skifestival AS.  

 

1.1.8 Rapport fra komitéer 

 

1.1.8.1 Biriavisa   
 

Biriavisa kom i 2023 ut med 5 nummer. 2022 var den 52. årgangen av 

 Biriavisa. Avisa distribueres av posten, den blir distribuert til 2.200 husstander 

i Biri, Biristrand, Redalen og nedre del av Snertingdal 

 Styret i Biri IL retter en stor takk til Trond Vegard Ødegården som har hatt 

ansvaret for design og produksjon, og til Kjell Heimdal som har solgt annonser. 

 Tore Feiring for redaksjonelt stoff. Idrettslaget vil også takke alle øvrige 

bidragsytere og medhjelpere for innlevering av mye bra stoff. Til slutt en rette 

en stor takk til alle våre annonsører, som gjør det mulig å gi ut avisa. Vi vil 

rette en spesiell takk til A-media Trykk Innlandet AS, som sponser oss med en 

betydelig del av trykkekostnadene. 

1.1.8.2 Skøytebanekomitéen 

 Deltatt i dugnadsgjengen: 

 Vegard Magnussen Rønning 

 Tommy Stensrud Øverby 

 Nils Kristian Brostuen (vaktmester) 

 Lars Opsahl 

 Per Erik Flaaten 

 Nils Opsahl 

 Keth Krossli 

 Vidar Lillestu 

 Kent B Westvang 

 Johan Grønstad 

For sesongen 2022/2023 var isflaten på skøytebanen ferdig anlagt 11. 

desember 2022, og dermed åpen i god tid før Jul. 

Dugnadsgjeng bestående av foreldre og andre interesserte utfører jobben med å 

få anlagt isflaten. Dette er en jobb over 5 kvelder hvor det sprøytes på vann 

med brannslanger for å få en bra såle på isbanen 

Det var riktig stor aktivitet på banen i tiden før jul. En mildværsperiode tidlig i 

romjula gjorde at banen måtte stenges og vannes på nytt, men på grunn av 



iherdig innsats fra Nils Kristian og dugnadsgjengen, kunne bana åpne igjen 4. 

juledag. Bana ble flittig brukt i resten av romjula og i nyttårshelgen. 

I januar 2023 ble Hockeymål reparert og satt på nye nett, da disse var helt 

fillete og ødelagte. Disse hockeymålene måtte repareres på nytt til høsten, da 

de hadde blitt brukt til fotball på sommeren. 

Gjennom vinteren har det vært høy aktivitet, og banen har blitt brukt på dagtid 

av skolene, og på kveldstid og helg av unger og voksne i bygda. 

Vaktmester Nils Kristian sørget for brøyting ved behov, og vanning 1 gang i 

uken. Vanning er hovedsakelig lagt fast til mandager, for å gjøre å enklere 

kunne koordinere dette med aktivitet fra Barne- og ungdomsskolen på dagtid. 

Banebelysningen som ble installert 2020 har vært i bruk så fort skøytebanen er 

klar for bruk. Banelyset er satt opp med tidsur som tenner ved solnedgang og 

slukker 22:30. Det har vært noe problemer med tidsuret, da batteriet som 

holder klokken ved strømbrudd er ladet ut. Dette batteriet bør skiftes før neste 

sesong. 

Skøytebanen var islagt og åpen for bruk frem til 22. Mars, da vårsolen satte 

stopper for sesongen. 

24. November 2023 var det meldt en lengre kuldeperiode, og dugnadsgjengen 

gikk i gang med å få anlagt is for en rekordtidlig åpning av skøytebana. 

Skøytebana ble åpnet for bruk 2. Desember, i god tid til jul! Det var riktig stor 

aktivitet på banen i tiden før jul, og bana ble flittig brukt i romjula og i 

nyttårshelgen. 

Slangene som tidligere år har blitt benyttet til å anlegge is er nå i så dårlig 

forfatning at de ikke kan benyttes. Det ble derfor høsten 2023 diskutert 

løsninger for få anlagt is. Ønsket fra dugnadsgruppa var at idrettslaget 

anskaffet nye slanger for å kunne utføre jobben, men det fantes dessverre ikke 

midler for å kunne gjøre dette. Det ble forsøkt med å gjenbruke en vannledning 

som tidligere har blitt brukt for å hente vann fra Vismunda, men det lot seg 

ikke løse praktisk å tømme vannledningen for vann pga. lengde og 

kuldegrader. Dette ble derfor ikke noen løsning vi kunne bruke. 

 Midlertidig løsning ble derfor å låne slanger fra Gjøvik Brannvesen. 

I forbindelse med anskaffelse av nye slanger er FAU ved Skrinnhagen Skole 

(Nå, Biri barneskole) og Biri Ungsomskole forespurt om å bidra med midler. 

Dette har de vært positive til, og derfor bør Idrettslaget sammen med FAU for 

begge skolene gå sammen for å anskaffe nye slanger i god tid før neste 

skøytesesong. 

Det anmodes derfor til årsmøtet at det settes av penger til innkjøp av nye 

slanger i budsjettet for 2024. 

1.1.8.3 Torsdagsklubben, damegruppa og stordugnadsgruppa 

Dette har vært Torsdagsklubbens 18. driftsår. Dette er en gjeng på ca. 20 

personer som ønsker å benytte noe av fritiden sin til å gjøre dugnadsarbeide for 

Biri Idrettslag. 



Det er gjennomført flere dugnader og prosjekter i Biri idrettspark, Myrvang, 

flyttedugnader m.m. 

5 til 15 mann har møtt til dugnadsarbeid på torsdager fra kl. 18.00 til 21.00. 

Det ble også benyttet en del andre ukedager til arbeidsoppgaver. 

Gjengen har vært ledet av Bjørn Feiring og Magnar Linnerud. I 2023 er 

følgende arbeid utført: 

 Noe av det som er utført av arbeide i 2023 

 · Tømt alle kummer og rør for grus. 

 · Reparert drenskum ved garasjen. Reparert varmekabler i drensrør 

 · Malt en vegg på storsal på klubbhuset. 

· Lagd ny dommergarderobe, ny dusj og toalett, nytt gulv og vegger, nytt el       

utstyr m.m. 

 · Isolert og lagt grunnmurs plater utvendig på baksiden av klubbhuset 

 · Demontert og sortert aluminium for levering 

 · Lagd, og montert nye krakker i 2 garderober på klubbhytta 

 · Vasket vegger i garderober 

 · Lagd en ny dobbeltgrill ved klubbhytta 

 · Reparert ballbingen 

 · Revet skigard og kappet den opp til ved 

 · Diverse vedlikehold Myrvang 

 · Skifte av toaletter i to garderober 

 · Satt inn 6 nye dører i to garderober på klubbhytta. 

 · Revet tribune og brent opp rester, og levert jernet til gjenvinning 

 · Malt vegger og lagt gulv i nytt kontor, tidligere trimrom 

 · Parkeringsvakt i forbindelse med Madshussprinten 

 Torsdagsklubben har lagt ned.520 dugnadstimer, 

hvis vi bruker en timepris på kr. 250,- så har dette en verdi i kroner på 

kr.130.000,- 

I tillegg kommer dugnadsjobben på MainStreet og lagertømming på Gjøvik Kr. 

15.000 

 Totalverdi for idrettslaget på kr. 145.0000 

I tillegg kommer alle timene Arnfinn Joløkken og Tore Kalrasten har bruk på 

klipping av Myrvang nærmiljøanlegg 

Den årlige fisketuren gikk i år til Gerd og Steinar Hagen sin hytte på 

Kvamsfjellet 26.8 til 28.8. Det tradisjonelle julebord på Myrvang den 8.12. 

Takk til hele torsdagsgjengen for den jobben som gjøres på idrettslagets 

anlegg. 

Torsdagsklubbens damegruppe, Gjengen ledes av Irene Kalrasten. De er 9 

damer som har ansvaret for vasken av toalettanlegget på Myrvang. 

Damegruppa hjelper også til med den månedlige stordugnaden, med vask av 

Biri Flerbrukshall og klubbhytta. De stiller også opp på diverse andre jobber 

for idrettslaget når det er behov. I 2024 tok damegruppa ansvaret for servering i 

Biri flerbrukshall og klubbhytta under KM i Bowls, samt ansvaret for kaféen 

under Madshussprinten Bjørg Feiring arrangerte julebord for damegruppa. 

Takk til damegruppa for den jobben dere gjør. 

Stordugnadsgruppa. Gruppa ledes av Ragnhild Svartbekk. Det ca. 10 damer 

som har sagt seg villig til å være med på en større dugnadsjobb en gang pr. 



mnd. Hovedoppgavene har vært vask i Biri Flerbrukshall og Biri IL sin 

klubbhytte. 

 Takk til gruppa for den jobben dere gjør med vaske av Biri IL sine anlegg. 

Alle dugnadskjengen og tillitsvalgt var invitert til årets julebord i Biri IL 26. 

januar. 

1.1.8.4    Biri flerbrukshall 

  

 Årsmelding 2023 Utleie Biri Flerbrukshall 

Etter noen år preget av Covid-19 og smittevernstiltak, har utleie nå stabilisert 

seg igjen og er omtrent som før våren 2020. Facebook-gruppa «Leietakere i 

Biri Flerbrukshall» har også i 2023 blitt brukt som informasjonskanal til 

brukere, hvor trenere/lagledere fra undergrupper i Biri IL samt eksterne 

grupper er medlemmer. 

 Utleie 2023: 

(kun økter som er fakturert for på timesbasis. Bowls, dametrimmen og Åpen 

Hall o.l. er ikke medberegnet) 

Totalt 854 timer på 503 treningsøkter. Økning på 229 timer/109 treningsøkter 

fra 2022 

Aktiviteter 

På dagtid har det vært Dametrim og Bowls, samt noen enkeltøkter fra skolen. 

Faste leietakere har vært fra Biri ILs undergrupper håndball, turn og fotball, 

samt to grupper uten tilknytning til Biri IL som har trent fast i flere år. Åpen 

hall ble arrangert i vinterferie, samt jula. 

Det er fortsatt sporadisk utleie til eksterne leietakere gjennom året, og noen 

faste klubber/foreninger har leid hallen noen dager/helger årlig siden hallen ble 

åpnet. 

 Fordeling 

Som tidligere år ble halltid fordelt etter samme kriterier, at inneidretter har 

førsteprioritet (håndball og turn). Deretter fordeles tid til andre grupper i Biri 

IL og Redalen IL (fotball), før det blir tildelt tider til eventuelle eksterne 

leietakere (ikke organisert under Biri IL eller andre klubber). 

Kriteriene med at inneidrett går foran uteidrett og at yngre lag tildeles tid tidlig 

på ettermiddag som ble bestemt i 2018 har blitt opprettholdt. Siden høst 2023 

har flere lag startet trening kl 1700 istedenfor 1730, slik at det kan bli plass til 

flere grupper. Det er fortsatt noen forespørsler om fast halltid i vinterhalvåret 

fra eksterne leietakere/klubber som avvises. 

 Leiepriser 

Leiepriser for sesongen blir endret på høsten, og vi følger i hovedsak satsene 

som Gjøvik kommune har i sine anlegg. Endring gjort fra 1.oktober 2023: 

Trening barn og unge, inneidrett, eget idrettslag: kr 127 pr time (før kr 121) 

Trening voksne, eget idrettslag: kr 244 pr time (før kr 232) 

Andre leietakere kr 360 pr time (før kr 300) 



 Leiepriser for kommersielle leietakere/ikke idrettsarrangementer: etter avtale. 

  

 Annet: 

Merete Jostad har vært kontaktperson for utleie siden oppstart, og har god 

dialog med faste kontaktpersoner i undergruppene når det gjelder fordeling av 

halltid. 

Merete har gitt tilbakemelding om at ansvaret for utleie av hallen har blitt 

tidkrevende, og at man på sikt bør se på annen løsning for hvordan dette skal 

driftes. 

1.1.8.5                  Nettsiden biriil.no og biri.no 

 

Biriil.no 

 

Nettsiden til Biri IL har blitt brukt til å legge ut nyheter og aktiviteter i 2023. 

Alle de aktive gruppene i Biri Idrettslag benytter biriil.no til å legge ut 

nyhetssaker og annen nyttig informasjon til medlemmene. Kommunikasjon 

med medlemmer i de forskjellige undergrupper og lag foregår via Facebook 

grupper. Banekalenderen et viktig verktøy i planleggingen av aktiviteten og 

utleie i idrettslaget vårt. Det er 2327 brukere som har vært inne på nettsiden i 

2023. Totalt 18239 sidevisninger for 2023. Brukerne: 61% bruker mobil, 38% 

bruker datamaskin og 1% nettbrett. Takk til Jan Robert Bergh som har ansvaret 

for Biriil.no 

Sosiale medier Informasjon fra trenere til aktive medlemmer foregår via 

Facebook. Dette er en egnet kommunikasjonsform. De aller fleste trenere, 

medlemmer, lagledere og foreldre er tilgjengelige på Facebook hver dag. 

Trenere bruker Facebook hyppig til å informere om møtetidspunkter til 

aktiviteter, og annen relevant informasjon. 

Det er opprettet egne Facebook grupper for alle gruppene: Biri Idrettslag, Biri 

IL Fotball, Biri IL Håndball, Biri IL Ski og sykke,l Biri Gym og turn. 

Gruppene bidrar med nyttig og praktisk informasjon. Viktige oppdateringer om 

de forskjellige aktivitetene som foregår i Biri IL. Det er utarbeidet regler for 

bruk av sosiale medier. 

Biri.no og Facebook siden «Det skjer i Biri og omegn» Ansvaret for drift av 

Biri.no og Facebook siden ligger under Biriavisa. 

 Tore Feiring er engasjert som redaktør. 

 

 Biri.no er et samarbeidsprosjekt med Gjøvik kommune. 

Biri.no har vært fylt med redaksjonelle artikler, og relevant informasjon om 

Biri. 

 

Facebook- siden «Det skjer i Biri og omegn» har 2.798 medlemmer. 

Biri.no og Facebook- siden skal dekke behovet for informasjon til Biris 

befolkning og andre i landet som ønsker opplysninger om Biri. Det er 

produsert over 216 artikler på Biri.no i løpet av 2023. 

Det er gått fra 29000 brukere i 2022 til 52.381 brukere som har vært inne på 

Biri.no i 2023. Totalt over 127.000 sidevisninger i perioden. Dette er en økning 

av sidevisninger på over 50%. Brukerne: 81% bruker mobil, 12% bruker 

datamaskin og 7% nettbrett. 



Takk til Tore Feiring som er redaktør og Jan Robert Bergh som drifter 

nettsiden. 

1.1.8.6 Biritrimmen 

 Biritrimmen tok en pause i 2022, men ble satt i gang igjen i 2023. 

 Trond Vegard Ødegården og Torfinn Austad stod for opplegget. De 15 postene 

 ble satt ut i Steigrunden/ Sigstadrunden. Biritrimmen startet ca. 1. juli og avsluttet 

 ca. midten av september.  

 Det ble levert inn klippekort fra 46 deltakere.  

 Vinnere av gavekort ble: Kari Olasveen Dalsaune, Ragnhild og Torbjørn Furuly. 

 Dessuten de to eneste barna som var registrert: Elise Brovold- Eikehaug og 

 Iver Austlid Bergum. 

  

1.1.8.7 Folkebadinga 

 Komiteen består av: 

Livreddere kvinner: Ragnhild Dunker, Marit Kolloen, Tine Fløyødegård, Eli 

Olstad 

Livreddere menn: Arvid Elveseter, Ole Petter Ottosen, Øystein Syversen, 

Magnar Linnerud 

 Billettører: Arnfinn Joløkken, Hege H. Sand, Finn Bratteng, Mona Bekkelund 

 

Bassenget driftes på dugnad av denne gjengen, men ca. en vakt dag i mnd. pr. 

person. 

 

Dette er første år Biri IL drifter folkebadinga i Biri. Gjøvik kommune spurte 

om idrettslaget kunne påta seg denne driften mot en liten kompensasjon. 

 Fra 2023 tok Biri over ansvaret for folkebadinga på Biri ungdomsskole. 

 

Bassenget er åpent hver tirsdag fra kl. 17.00 til 20.00. Biri IL stiller med 2 

livredder og en billettør på hver vakt. Alle livreddere gjennomfører årlig 

livredningskurs. Bassenget har vært åpen for befolkningen i Biri 27 tirsdager i 

2023. Oppmøtet ligger på 20-30 personer hver gang. 

For de som er med som vakt., så er det spesielt gledelig å se hvor trygge mange 

barn blir i vannet i løpet av en sesong. 

 Takk til dere som stiller opp på denne dugnaden. 

 

1.1.8.8 CARPET BOWLS BIRI 

Ledere i 2023 har vært Gerd og Steinar Hagen 

CARPET BOWLS Biri il har hatt et fint år i 2023. Trening hver torsdag fra kl. 

11.00 til kl. 13.00. 

 Det har vært ca. 30 deltagere på hver trening. 

16 mars deltok Carpet Bowls Biri på turnering i Snertingdal. Biri stilte vi med 

8 lag. Biri tok første, andre, tredje og femte plass. 

 

 Carpet Bowls Biri var også aktive på Biridagen 

 2. nov arrangerte Biri kretsmesterskap i Biri flerbrukshall. 16 lag deltok. 

2 lag fra Biri kvalifiserte seg til NM som skal være den 10. feb. i 2024 i 

Rakkestad. 

 

 Gjengen i CARPET BOWLS utrykker at dette er et av ukas høydepunkt. 

  



 Takk til Gerd og Steinar som organiserer denne aktiviteten. 

 

 

1.1.8.9. Bordtennis 

 

Biri Bordtennis senior startet for rundt 3 år siden. Gruppa har en stabil gjeng på 

mellom 6-10 medlemmer som møter en gang i uka på klubbhuset, i storsalen 

for å spille bordtennis. Spillerne starter opp starter opp i september og avslutter 

til påske.  

Gruppa har et aldersspenn fra 20 år til opp i 60 åra. Kaffe og skravling er også 

en del av kveldene. Sesongen avsluttes med en turnering der Biri 

Bordtennismester blir kåret. 

 

 Takk til selvutnevnt sjef for gruppa Nils Kristian Brostuen 

 

1.1.8.10 Madshussprinten 

Madshussprinten arrangeres i starten av februar hvert år, og inngår i Madshus 

Skifestival. I 2023 var det 17. gangen vi gjennomførte arrangementet, som 

siden oppstarten kun har blitt avlyst 1 gang grunnet Corona. I 2023 inviterte vi 

også de helt yngste skiløperne (klasser fra 2 til 7 år) i tillegg til de vanlige 

klassene som er gutter og jenter fra og med 8 år til og med 16 år. 

Dessverre var det litt liten deltagelse grunne kollisjon med blant annet et 

landsrenn for 13 og 14 åringene. Det var ca. 50 deltagere mellom 8-16 år, og 

ca. 30 deltagere mellom 2-8 år. 

Madshussprint-komiteen består av en rekke nøkkelressurser som har vært med 

i mange år og støttes av en solid og god dugnadsgjeng som også har vært med i 

mange år. Totalt er det ca. 40 personer i aktivitet denne lørdagen for å dra dette 

arrangementet i havn. Martin K. Sveum som leder Madshussprint-komiteen vil 

takke alle som bidrog til å få gjennomført Madshussprinten som hvert år for 

veldig mange positive tilbakemeldinger. En spesiell takk til Madshussprint-

komiteen for all planlegging og ansvarlige for de forskjellige områdene som 

skal ivaretas på et slikt arrangement. Komiteen bestod i 2023 av: 

 · Audun Ekern 

 · Lene Sletten 

 · Ragnhild Dunker 

 · Vegard Rønning 

 · Magnar Linnerud 

 · Åge Jevnesveen 

 · Bjørn Inge Russ 

 · Arild Stuldalen 

I tillegg rettes en stor takk til Biri IL Ski sine løypekjørere (Jan Olav Bilit og 

Arild Stuldalen) som gjennom hele sesongen sørger for et godt underlag til 

løypene som de kjører opp til Madshussprinten. I 2023 brukte komiteen og 

dugnadsgjengen ca. 150 timer i tillegg til det løypekjørerne legger ned på 

forhånd. 

1.1.8.11 Løypekjøring Gråsteinsmyra med tilførselsløyper. 

Siden avtalen ble fornyet og signert med Gjøvik kommune i 2015, har Biri IL 

gjennomført kjøring av løyper i området Gråsteinsmyra. I 2023 innebar dette 

en rundløype på selve Gråsteinsmyra med løyper ned til Kalverudsetra, ned til 



parkeringsplass på Dempa, ned til parkeringsplass på Brattbergsetra, ned til 

parkeringsplassen ved Suren i Biri Øverbygd, i tillegg til å løype inn til 

tilstøtende løypenettet på Fjellmyra. Dette har vært så som så organisert de 

siste årene, men i 2023 fikk vi på plass en scootergruppe som består av aktive 

bidragsytere og scooterkjørere. Dugnadsgjengen består av: 

 · Geir Bekkelund 

 · Audun Ekern 

 · Jonas Ekern 

 · Bjørn Olaf Ødegården 

 · Kjell Ødegårdstuen 

 · Reidar Ås 

 · Martin K. Sveum (koordinator for dugnadsgjengen) 

Gjøvik kommune kjører selv disse løyper en gang i uken mens Biri IL 

kontaktes dersom det av forskjellig grunner er behov for å kjøre opp igjen 

løypene etter snøfall, etter mye vind eller dersom det er andre årsaker til at 

kommunen trenger bistand. Høsten 2023 tok vi i bruk en helt ny sporsetter som 

Biri IL kjøpte inn etter initiativ til en Spleis om dugnadsgjengen iverksatte. 

Spleisen ble fylt på fra mange som bruker dette løypenettet aktivt, og dekket 

hele innkjøpet. Dersom det er behov for å kjøre alle løypene, så tar det ca. 3 

timer. Biri IL retter en stor takk til Dugnadsgjengen som også har bidratt noe 

med tilrettelegging av løypa gjennom høsten, med kvisting av trær og annet for 

å få gode forhold. I 2023 brukte dugnadsgjengen ca. 50 timer. 

1.1.8.12 Biri Turstier 

 

 Biri IL har tatt på seg ansvaret for å rydde 5 offisielle turstiene i Biri. 

 Dette som en avdeling under DNT Gjøvik og Omegn sin Stigruppa. 

 

 De fire stiene er følgende: 

 Brynstadberget på 7,5 km, ansvar Biri JFF. 

 Sigstadrunden på 5,3 km, ansvar Biri Bygdekvinnelag 

 Steigrunden på 8,8 km, ansvar Biri Lions 

 Utsikten på 5,7, km ansvar Biri IL 

 Skulhuselva på 7,4 km, ansvar Biri IL 

 

Gjennom året har det blitt gjort diverse arbeide på alle 5 rundene med rydding 

av vegetasjon 

 Oversikt over alle stiene finnes i Biri,  ligger  på Biri.no 

Takk til alle ansvarlige grupper og enkeltpersoner som er med på denne 

dugnaden 

 

1.1.8.13 Trimmen 

 

Ledere i 2023 har vært Unni Linnerud i samarbeide med Siv Lykke fra Friskliv 

Senior i Gjøvik kommune 

Trimmen er et lavterskeltilbud for de over 60 år.  Trening hver torsdag fra kl. 

09.30 til kl. 10.30. 

 Gruppa har nå vokst fra kun 7-8 deltakere til over 30 deltakere pr. trening. 

Biri Flerbrukshall blir benyttet til aktivitetene.  Gruppa hadde felles julebord på 

Biri Travbane 

 

 Takk til Unni Linnerud som organiserer denne aktiviteten. 

 

 



 

 

1.2.0 Økonomi 

 Hovedlaget hadde en samlet inntekt på kr. 1.806.655 kroner, mens utgiftene 

beløp seg til 2.042.337 kroner. Renteinntekter kr. 30.486 kroner. Dette gir et 

driftsunderskudd på 205.196. 

De viktigste inntektskildene er offentlige tilskudd, sponsorinntekter, 

medlemskontingenten, grasrotandelen og bingoinntekter, dugnadsarbeid og 

strømkompensasjon. 

De største utgiftspostene er strømutgifter, øvrig drift og vedlikehold av hus, 

anlegg og maskiner, regskapshonorar, forsikringer, støtte til drift av drift Biri 

Flerbrukshall, samt lønn til vaktmester.  

For detaljer vises det til regnskapet.  

 

 For gruppene ble driftsresultatene: 

Biriavisa: - kr. 34.664, Fotball: - kr. 33.483, Ski og sykkel - kr.32.929 

Håndball: - kr. 24.409, Gym- og turn + kr.54.367, Madshussprinten  

  + 19.423, Nye LED -lys i lysløypa - 63.150 (her ventes en 

momskompensasjon på kr. 164.000 i april måned). 

 

Dette gir et totalt driftsunderskudd for Biri IL på – kr. 429.773 

Totale inntekter for laget er kr. 3.498.660 kroner og utgifter kr. 3.540.113 

Renteinntekter er kr. 41.453  

 

1.3.0      Egne anlegg 

  

1.3.1      Beskrivelse 

 

Biri IL eier og driver denne anleggsmassen: Ei lysløype i sentrum,  

en kunstgressbane, en gressbane, en flerbrukshall og kombinert 

kunstgressbane/ skøytebane. Dessuten har laget en ballbinge ved klubbhuset. 

Utover dette er det tre baner for barnefotball på Myrvang, samt en asfaltert 

bane på samme område. I tillegg er det laget til akebakke i den nedlagte 

hoppbakken og en frisbeegolfbane.  

 Av bygninger har vi et klubbhus og et lagerbygg med kontor.  

Tribuna ble revet høsten 2023. 

På Myrvang er det våningshus, et større uthus med speakerbu, garasje for 

løypemaskin og diverse oppbevaringsrom, samt et mindre uthus. 

 Maskinparken består av en gressklipper, en snøscooter, samt ei løypemaskin 

 Videre en mindre traktor med utstyr til vedlikehold av kunstgressbana. 

 

1.3.2      Investeringer/ nyanlegg 

 

Det er skiftet ut lysarmaturer i lysløypa, slik at det nå er bare LED- lys. 

 

1.3.3        Drift 

 

Møtevirksomheten i AU/ HS har vært som vanlig. 

 

Arbeidet i gruppene går bra. AU/ HS har ikke hatt saker som angår gruppenes 

drift. 

 

 



 

 

 

1.4.0      SPORTSLIGE AKTIVITETER 

 

1.4.1      Organiserte treninger i perioden 

 

 Vi viser til enkelte gruppers oversikter.  

 

1.4.2      Konkurranser på egne anlegg 

 

Vi viser til gruppenes årsmeldinger hva konkurranser angår. 

 

1.4.3      Resultater fra konkurranser 

 

Vi viser til gruppenes årsmeldinger 

 

1.4.4      Egne arrangementer 

 

 Hovedlaget har arrangert Madshussprinten 

 

 

1.4.5 Dugnader 

 

Dugnader HS/ AU F Hånd Ski G/T Totalt

Egne anlegg 2000 300 2300

Arrangementer 250 4500 500 100 5350

Møter/ Adm 800 800 50 200 100 1950

Annet 0

Innt.br. 500 200 700

Sum 3550 5500 550 500 200 10300  
Dugnader under egne anlegg dekker også torsdagsklubben samt 

torsdagsklubbens damegruppe og dugnader ifbm. flerbrukshallen. 

 

 

1.5.0 Årsprogram – gjennomføring 

 

Året 2023 har vært et normalår for Biri IL hva driften angår. 

 

 

Styret i Biri IL vil takke alle våre medlemmer for innsatsen i 2021, og ønsker velkommen tilbake 

i 2022.  Likeså takker vi alle våre samarbeidspartnere for godt samarbeid i året som gikk.  

 

Magnar Linnerud  Monica Eikrehagen                        Hendrik Jan ten Bolscher 
Leder Nestleder                  Kasserer 

 

Torfinn Austad Espen Gutubakken Haug  Nils Opsahl 
Sekretær Styremedlem   Styremedlem 

 

Kjersti Sønsteby Magnus Sand   Kathrine Smestad Svartbekk 
Styremedlem  Ungdomsrepresentant  Varamedlem 

 

Ole Håvard Skogli 
Varamedlem   

   

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


